
2013-02-13an  EGINDAKO   EZ  OHIKO  OSOKO 
BILKURA  

SESIÓN    EXTRAORDINARIA     DEL 
PLENO  DE  LA  CORPORACIÓN.  Día 
13-02-2013   

BERTARATUAK- ASISTENTES  

Alkate-Udalburua  

Beinat Herce Leceta

Zinegotziak  

María Arantzazu Iregui  Villar
Jose María Herce Isasmendi

Igor Ezpeleta  Oregui
Jose Angel Petralanda Gil
Iñaki Madinabeitia  Elorza 
Rosario Arcarazo Arcarazo
Juan Luis Merino Sanabria

Idazkaria.  Edurne Iturbe Lascurain.

Eskoriatzan,  bi   mila  eta  hamahiruko 
otsailaren  13an,  arratsaldeko  seietan, 
Udaletxeko  Osoko  Bilkuren  aretoan,  Beinat 
Herce Leceta alkate jauna buru dela eta goian 
aipatutakoak bertan direla bildu da Udalbatzarra, 
Ezohiko  bilkuran,  gai-zerrendan  zehaztutako 
gaiei buruz hitz egiteko. Ez dira etorri Martinez 
andrea eta Urrutia eta Cantero jaunak.

En Eskoriatza, siendo las dieciocho  horas  y 
13 de febrero de 2013,     en el  Salón  de 
Plenos  de  la  Casa  de  Consistorial  quedó 
constituido  el  Pleno  de  la  Corporación  en 
sesión  extraordinaria bajo la Presidencia del 
Señor Alcalde-  Presidente D. Beinat Herce 
Leceta ,con la asistencia de los señores que 
arriba se expresan para tratar de los asuntos 
reseñados  dentro  del  Orden del  Día.    No 
asisten la Sra. Martínez y los Srs. Urrutia  y 
Cantero



1.- KIROL KUDEAKETA ETA AHOLKULARITZA ZERBITZUA ESL EITZEA      

Kirol aholkularitza eta kudeaketa zerbitzua esleitzeko hasitako espedientea ikusi da.

Kontratazio  Mahaiak  egindako  adjudikazio  proposamena  ikusita,  eta  berarekin  ados 
egonda,  Udalbatzarrak,  Merino  jaunak  aurka  bozkatuta  eta  bertaratutako  gainerako 
udalbatzarkide guztiek alde, honako hau ERABAKI DU:

Lehenengoa.-    Lehiaketa  baliozkotzat  jotzea,  eta  KIROL  AHOLKULARITZA  ETA 

KUDEAKETA ZERBITZUA emateko kontratua Rosa Lasagabaster Armendarizi esleitzea 

22,00 €/orduko prezioan (gehi BEZaren 4,62 €). Kontratuak BI URTEKO exekuzio epea 

izango  du,  eta  baldintza  administratibo  partikularren  agiriko  gainerako  baldintzen  eta 

kontratistak bere proposamenean jasotako zehaztapenen menpe egongo da. 

Bigarrena.-  42.379,04 euroko gastua onartzea udal aurrekontuko 0406.227.452.10.03 
partidaren kontura, eta kostu bera izatea 2013ko ekitaldirako jarri beharrekoa.

Hirugarrena.-     Alkate jaunari ahalmena ematea dagokion kontratua formalizatzeko.

 Laugarrena:  Behin  betiko  esleipen  hau  Udaletxeko  webgunean  argitaratzea 
(kontratatzailearen profila).

Bosgarrena.-    Erabaki honek administrazio  bidea agortzen du.  Berorren aurka, nahi 
izanez  gero,  berraztertzeko  errekurtsoa  aurkez  daiteke  administrazioarekiko  auzi-
errekurtsoaren  aurretik,  hilabeteko  epean  erabaki  hau  jakinarazten  den  hurrengo 
egunetik kontatzen hasita, edo bestela, zuzenean Donostiako auzi-administrazioetarako 
epaitegian inpugnatu daiteke, jakinarazten den biharamunetik hasita bi hilabeteko epean, 
guzti hori bidezkotzat jo daitezkeen beste batzuez gain.

Merino jaunak esan du aurka bozkatuko duela, uste baitu kontratazio horrek ez duela 
lehentasunik, eta Udalean beste lehentasun batzuk daudela, esaterako, beste udaltzain 
bat. Esaten du kultura arloan 8 teknikari daudela, eta horietako edozeinek har zitzakeela 
lan horiek. Prozedurari dagokionez, esan du legez zuzena izan daitekeen arren, moralki 
ez  zaiola  iruditzen  oso  etikoa  denik,  eta  politikoki  ez  direla  gauzak  egin  behar  ziren 
moduan egin. 

Prozedura  egokiena  ez  izateari  eta  udaltzain  lanpostua  ateratzea  moduko  beste 
lehentasunak  egoteari  dagokionez,  Alkateak  erantzun  dio  gaur  egun  ezin  daitekeela 
inolako lanposturik atera debekatuta dagoelako, eta behin baino gehiagotan bere taldeak 
behar horiek daudela adierazi duela eta beste udaltzain bat kontratatzearekin ere ados 
agertu direla. Zerbitzuak lehentasuna izateari edo ez izateari dagokionez, erantzun dio, 
bere ustez lehentasunezko zerbitzua dela, ematen ari diren kirol zerbitzua ez delako izan 
behar zen bezain ona; eta pertsona hori, kirol teknikari batek eskaintzen dituen zerbitzuez 
gain, kiroldegiko gestioaz ere arduratuko dela,  eta egindako inkestek berresten dutela 
egungo zerbitzua eskasa dela.

Ezpeleta jaunak adierazi du garbi utzi gura duela pertsona horren ardura ez dela izango 
bakarrik  kiroldegia  kudeatzea,  baizik  eta  Eskoriatzako  kirola  kudeatu  behar  duela. 
Kontratatutako  zerbitzuen  beharra  justifikatzeko  esan  du  kiroldegiko  erabiltzaileen 
portzentaje handi bat (% 90a gutxi gorabehera) ez dagoela gustura zerbitzuarekin, kirol 
arloan Eskoriatzak kohesio falta duela mankomunitatean, eta instalazioen kostua herritar 
bakoitzeko altua dela, eta hortik ondorioztatzen dela instalazioen kudeaketa ez dela ona.

2.- GALDE-ESKEAK.



Merino jaunak ikasle eta gazte sahararren elkarte batek egindako eskaeraren berri eman 
du, eta horrekin batera, eskaera hori irakurri du.

Esan  du  eskaerari  bihar  sarrera  emango  diola  erregistroan.  Eskaera  datorren  ohiko 
bilkurarako gai zerrendan sartzea erabaki da.

Iregui  andreak  jakinarazi  dio  bihar  egingo  den  Gizarte  Zerbitzuetako  batzordean 
sahararrekin lotutako beste gai bat aztertuko dela: haurrak hartzeko programa.

Eta beste gairik ez dagoenez, amaitutzat eman da bi lkura 18:20an. Eta nik, idazkariak, 
egiaztatzen dut.
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1º.- ADJUDICACION DEL SERVICIO DE   DE   ASESORAMIENTO Y GESTION   
DEPORTIVA  

Examinado el expediente incoado  para  adjudicar  el servicio de  asesoramiento y ges-
tión deportiva.

Vista la  propuesta de adjudicación por parte de la Mesa de Contratación, y hallada con-
forme, el Pleno, con  el voto en contra del Sr. Merino y el voto favorable del resto de los 
corporativos asistentes,  ACUERDA:

Primero:    Declarar válida la licitación  y adjudicar    el contrato de   SERVICIOS DE 

ASESORAMIENTO Y GESTION DEPORTIVA a Rosa Lasagabaser  Armendariz  por  un 

precio de 22,00 €/hora , más 4,62 €, correspondientes al IVA, en un plazo de ejecución de 

DOS  AÑOS  y  con sujeción  al resto de condiciones establecidas en el Pliego de Cláusulas 

Administrativas Particulares, así como a las especificaciones contenidas en la proposición 

del contratista

Segundo:  Aprobar el gasto  de  42.379,04 € con cargo a la partida 0406.227.452.10.03 
del  Presupuesto municipal ,   siendo el mismo el costo de los  servicios a imputar con 
cargo al ejercicio 2013.

Tercero: F acultar al Sr. Alcalde para que formalice el correspondiente contrato.

 Cuarto:  Dar publicidad a la presente adjudicación definitiva en la página web del  Ayun-
tamiento (perfil  de contratante).

Quinto:   El presente acuerdo pone fin a la vía administrativa. Contra el mismo podrá in-
terponerse potestativamente recurso de reposición, previo al contencioso-administrativo, 
en el plazo de un mes contado desde el día siguiente a la fecha de su notificación, o bien 
impugnarse directamente ante el Juzgado de lo contencioso-administrativo de Donostia-
San Sebastián, en el plazo de dos meses, contados desde el día siguiente a la fecha de 
su notificación, todo ello con independencia de cualquier otro que se estime oportuno.

El Sr. Merino dice que su voto es en contra porque considera que no es una tarea priori-
taria, que en el ayuntamiento hay  mayores prioridades, como es otro municipal;   opina 
que en el área de cultura  hay 8 técnicos y que cualquiera de ellos podría haber asumido 
esas tareas. En cuanto al procedimiento, dice, si bien puede ser correcto legalmente, 
moralmente no le parece que tiene mucha ética y que políticamente no se han hecho las 
cosas  como se tenían que hacer.

El alcalde le  responde,   en cuanto a que el procedimiento no sea el más adecuado y 
que haya más  prioridades como es el sacar una plaza de municipal, que a la fecha no se 
puede  convocar la cobertura de ninguna plaza por cuanto que está prohibido y que en 
más de  una ocasión  su propio  grupo ha manifestado ver  esa necesidad y estar  de 
acuerdo con contratar otro municipal. En cuanto a la prioridad o no del servicio, le res-
ponde que a su entender sí es un servicio prioritario porque el servicio deportivo que se 
está prestando no es tan bueno como debiera de serlo,  que esa persona además de 
prestar servicios propios de un técnico de deportes se encargará de la gestión del polide-
portivo;  y que la  insuficiencia del servicio que se presta viene  corroborada por el resul-
tado de las encuestas que se han hecho.

El Sr. Ezpeleta  manifiesta querer dejar claro que esa persona no sólo se va a encargar 
de gestionar el polideportivo sino que va a gestionar el deporte en Eskoriatza. Justifica la 
necesidad de los servicios contratados  aludiendo el porcentaje tan  alto de usuarios del 



polideportivo que han respondido a la encuesta (aprox 90%)   mostrando su disconformi-
dad con el servicio,  la falta de cohesión que se refleja en la mancomunidad  que tiene  el 
municipio de Eskoriatza  en el ámbito deportivo y en  el ratio  tal alto del costo instalacio-
nes /vecino,   del que se deduce que las instalaciones no están bien gestionadas 

2º.- RUEGOS Y PREGUNTAS.

El Sr.  Merino deja constancia de la solicitud que cursa una asociación de jóvenes y estu-
diantes saharauis. Para ello lee el   escrito de solicitud. 

Dice que a dicha solicitud le dará entrada  mañana en el Registro y se acuerda que sea 
tratada dentro del orden del día del próximo pleno.

La Sra,. Iregui le informa que en la comisión de Bienestar social de mañana se tratará otro 
asunto relacionado con los saharauis, concretamente el relativo al programa de acogida de 
niños.

Y no habiendo más asuntos que tratar, se levanta la  sesión a  las 18: 20 horas horas. 
De todo lo cual como Secretaria doy fe.


